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Verslag vergadering Adviesraad Sociaal Domein Gemeente Oldebroek 

 

Datum:    20 december 2022 

Tijd:     19.30 – 21.30 uur 

Locatie:    Gemeentehuis – zaal ‘De Hazelaar’ 

Aanwezig:   Gerdien van der Ent - Wim Groeneveld - Jan Hammenga - Elke van den  

    Heuvel - Liesbeth den Ouden  - Henk Riksen - Margrietha van de Werfhorst 

Aanwezig gemeente:  Jannita la Roi – wethouder Liesbeth Vos 

Afwezig met kennisgeving: Chris van Tilborg - Janneke van de Berg - Elly de Jong -Jeanet van Gelder 

    Notuliste Ina Mol. 

Volgende vergadering:  dinsdag 17 januari 2023 

 

01. Opening & mededelingen 

Wim heet de aanwezigen welkom en neemt voor de tweede keer het voorzitterschap van 

Chris waar, i.v.m. ziekte van zijn vrouw. 

Het relatief hoge aantal absentmeldingen wordt door de vergadering betreurd en de 

opgegeven redenen worden kort besproken. 

Gerdien van der Ent is per 1 januari 2023 officieel voor 4 jaar door B&W benoemd als lid. 

Van  Wim en Elke is het lidmaatschap voor 4 jaar geprolongeerd. 

Liesbeth en Margrietha nemen afscheid en voor hen is het de laatste vergadering die zij 

bijwonen. 

 

02. Vaststelling agenda 

Agenda wordt vastgesteld met de volgende aanvulling: 

- Bij punt 8 krijgt Liesbeth Vos het woord.  

- Voor afsluiting wordt op verzoek een rondvraag toegevoegd.  

 

03. Vaststelling verslag 15 november 2022 

Verslag wordt vastgesteld met volgende correcties. 

Tekstueel: 

Pagina 1 kop. Achternaam van Gerdien corrigeren in ‘van der Ent’ 

Pagina 1 punt 3. Vergunninghouders toevoegen aan ‘Evaluatie participatie & integratie  in de 

gemeente Oldebroek 2015-2021’ 

Pagina 2 punt 4. Naast Wim ook Margrietha toevoegen aan het gevoerde gesprek met Rienk 

Snippe 

Naar aanleiding van: 

Pagina 2 punt 4. Jannita heeft Jan Kaat al uitgenodigd voor de mei vergadering. 

 

04. In- en uitgaande stukken 15/11 – 20/12 

Notitie van Janneke n.a.v. opmerkingen van Hr. G. Riezebos, welke zich zorgen maakt over 

het wegvallen van cirkels van ondersteuning voor thuiswonende ouderen. DB gaat gesprek 

aan.  

Liesbeth Vos licht de maximale 2000 km grens voor vergoeding van ViaVe toe vanwege het 

oneigenlijk gebruik van de kortingspas. 

 

05. Actielijst Plenair vs. 20122022 

15072022 Projectgroep Wonen, Welzijn en Zorg krijgt door gewijzigd beleid van de landelijke 

overheid een andere invulling en zal opnieuw opgezet worden. 
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20-9-2022 Bespreken omgevingswet is door Jannita voor mei vergadering met Jan Kaat  

gepland. 

20092022/1 Regionaal overleg MO/BW is vanuit ASDO door Jan Hammenga bezocht 

20092022/2 Chris heeft kennis gemaakt met nieuwe voorzitter van het PIO  

18102022/1 “Regionale burgerparticipatie op de Noord Veluwe” Henk Beltman staat voor 

vergadering in januari gepland 

18102022/2 Agenda versneld wonen inspreekavonden. Inmiddels zijn de avonden geweest en 

hierbij is ook een vertegenwoordiger van de Adviesraad aanwezig geweest. Van de laatst 

bezochte avonden worden nog kort enkele ervaringen en indrukken uitgewisseld.  Momenteel 

worden door beleidsmedewerkers alle uit de bijeenkomsten gekomen ideeën verzameld en in 

een plannen uitgewerkt. Afgesproken wordt om kritisch naar de uiteindelijke plannen te 

kijken en indien nodig aanvullend te adviseren.  

 

06. Status adviezen vs. 20122022 

Geen actuele advies aanvragen en/of bijzonderheden. 

 

07. Vergoedingen leden ASDO 

Het begin oktober opgemaakte voorstel is besproken. Na discussie gaat de voorkeur uit naar 

één tarief voor alle leden in de werkgroepen en geen onderscheid te maken tussen 

‘kartrekker’ en ‘gewone’ leden t.w. € 75,- /bijgewoonde vergadering.  

Secretaris zal een voorstel naar B & W uitwerken met de voorgestelde bedragen. Naast de 

resultaten uit de door de Koepel uitgezette pol over vergoedingen wordt ter verdere 

onderbouwing ook verzocht om een overzicht van tarieven van adviesraden uit omliggende 

gemeenten bij te sluiten.     

 

08. Nieuws uit de werkgroepen 

a. Werkgroep “Opgroeien en opvoeden” Elke + Jeannet + 1 vacature 

Elke is bij een training van het CJG geweest. Omdat het CJG in onze regio gaan werken met de 

zogenoemde Verklarende Analyse. Dat betekent dat ze bij een hulpvraag samen met ouders 

en kind(eren) eerst goed gaan verkennen wat er speelt en hoe iedereen zijn situatie ervaart. 

Een gedegen voorbereiding dus, zodat ze daarop ook de juiste hulpvorm kunnen aanbieden. 

Dat werkt preventief en is doeltreffender. 

Verder deelt ze de opmerking van een jeugdarts dat jongeren bij depressieve klachten vaak 

naar de hulpverlening worden doorverwezen in de veronderstelling dat het psychische 

klachten zijn. Maar tegenwoordig kan longcovid ook een belangrijke veroorzaker van die 

klachten zijn en het dus een fysieke oorzaak hebben 

b. Werkgroep “Participeren” Margrietha + Wim 

Geen adviesaanvragen in behandeling wel bezoeken gedaan o.a. naar de heropening van de 

Klinker (Leger des Heils) in Wezep. Naast de huiskamer zijn dit ontmoetingsplaatsen binnen 

onze gemeente van onschatbare waarde v.w.b. inclusie.  

c. Werkgroep “Opvangen” (sociaal vangnet) Liesbeth + Jan 

Geen adviesaanvragen in behandeling.  

Jan en Liesbeth zijn vanuit de adviesraad vertegenwoordigd in het DPGO. Na het vertrek van 

Theo Koele als voorzitter lijkt er geen opvolger gevonden te kunnen worden en dreigt het 

DPGO opgeheven te worden. Er staat nog een vernieuwde vraag om het leveren van een 

voorzitter uit naar de diaconieën. 

d. Werkgroep “Wonen en vervoer” Janneke + Elly + 1 vacature. 
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Geen bijzonderheden te melden. 

 

09. Nieuws uit het DB en interne zaken 

Gepande onderwerpen zijn lopende de vergadering al aan bod geweest en besproken.  

Het DB wil in het voorjaar van 2023 opnieuw een Hei-dag organiseren om o.a. de nieuwe 

structuur, ambities, frequentie en duur van vergaderen et cetera te evalueren.  

 

Op de vergadering van het PIO d.d. 6 december, is Wim aanwezig geweest in de morgenster. 

Vluchtelingen werk nam het grootste gedeelte van de vergadering voor haar rekening. Een 

medewerker van Afrikaanse komaf, deed verslag van  haar goede werk en bevindingen met 

vluchtelingen. Vooral taal en de Nederlandsche cultuur bijbrengen is het meest essentiële 

voor inburgering en voor het vinden van een baan om in eigen levensonderhoud te kunnen 

voorzien. 

Zeer goed werk van deze mensen. Complimenten van de aanwezigen bij dit PIO overleg. 

 

Er wordt besloten geen pauze te nemen. 

 

Liesbeth Vos bedankt de vertrekkende leden Liesbeth en Margrietha voor de jaren dat zij zich 

voor de Adviesraad hebben ingezet en de waardevolle bijdrage die ze geleverd  

hebben. Als blijk van waardering ontvangen zij een mooie bos bloemen.  

Verder bedankt ze de andere aanwezigen voor hun inzet in 2022 en ieder mag met een 

lekkere Kerststol naar huis gaan. 

 

10. Sluiting 

Wim bedankt ieder voor zijn/haar inbreng, wenst ieder fijne feestdagen en sluit de 

vergadering. 

 

Volgende vergadering 17 januari 2023 om 19:30 uur. 


